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ZAPISNIK 

 

sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, dana 11.10.2023. godine s početkom u 17.30 sati. 

 

 Predsjednica općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni Općinski vijećnici: 

 

1. MARIJA ZELENČIĆ  

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4  NINO LONGIN 

5. ANTE GOBIN 

6. MARIN KOLEGA  

7. ZDENKO LONGIN 

8 DUŠKO VIDOV 

9. MARKO KOLEGA 

 

 

 

Ostali prisutni: 

Načelnik Općine Kali,  Bruno Mišlov, mag. oec. 

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 9 vijećnika (od ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 4.9.2023. 

godine 

2. Prijedlog Odluke o potvrđivanju suglasnosti Općinskog vijeća na zaduženje Općine Kali kod 

Erste Banke 

3. VIJEĆNIČKA PITANJA   

 

 

 Predsjednica Općinskog vijeća: Otvara se rasprava.  

 

ANTE GOBIN: Molio bih da ubuduće kada šaljete poziv za sjednicu vijeća da pošaljete i materijale 

vezane za dnevni red, jer za današnju sjednicu nismo dobili nikakav materijal, te ne znamo o čemu 

se radi, ni o čemu ćemo glasati. 

 

PREDSJEDNICA VIJEĆA: Primljeno na znanje. 

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“ 9 VIJEĆNIKA  
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„ PROTIV“ NITKO  

 

Konstatira se da je s 9  glasova „ZA“ i  0 glasova  „PROTIV“ u cijelosti prihvaćen Dnevni red.  

 

 

TOČKA 1.: Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 

04.09.2023. godine. 

 

Predsjednica općinskog vijeća: Da li ima primjedbi na zapisnik sa 4. sjednice općinskog vijeća 

održane dana 04.09.2023.? 

Otvara raspravu.  

 

ZDENKO LONGIN: Greška je u zapisniku, navedeno je da je na 4. sjednici Općinskog vijeća 

prisutan Marko Kolega, a nije bio prisutan, te se Nina Longina nigdje ne spominje.  

 

PREDSJEDNICA VIJEĆA: Ispravit će se pogreška. 

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, daje na prijedlog verifikacije na glasovanje. Tko je za 

to da se verificira Zapisnik 4. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 04.09.2023. 

godine? 

 

„ZA“ 6  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 3 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 6 glasova „ZA“ i 3 glasova  PROTIV i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran  

zapisnik sa 4. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 04.09.2023 godine.  

 

 

TOČKA  2.  Prijedlog Odluke o potvrđivanju suglasnosti Općinskog vijeća na zaduženje 

Općine Kali kod Erste Banke 

 

Načelnik Općine Kali: Uvodno obrazlaže prijedlog Odluke o potvrđivanju suglasnosti Općinskog 

vijeća na zaduženje Općine Kali kod Erste Banke 

 

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

 

MARKO KOLEGA: Retrogradno dajemo suglasnost na kredit. Kada kredit ističe? Je li to na godinu 

dana?   

 

Načelnik: Da na godinu dana je, radi se o kratkoročnom zaduživanju od prošle godine koji još nije 

istekao.  

 

ANTE GOBIN: Ja sam već bio dva, tri puta pitao na Vijeću da li je istina da smo digli kredit.  

Mi smo digli kredit od milijun i osamsto tisuća kuna, kojeg ste vi vratili šesto tisuća kuna, i u 6. 

mjesecu i onda ste napravili reprogram, a niste nas pitali, od milijun i dvjesto kuna. Pitao sam na 

Vijeću da mi se dostavi kako ste uspjeli dignuti kredit bez Vijeća, ali nisam nikad dobio odgovor.  

 

DUŠKO VIDOV: Postoji zakon o proračunu 1.1.2022. godine, u tom zakonu je precizirano kako se 

jedinice lokalne samouprave mogu zaduživati kratkoročno i dugoročno. 

  

Kratkoročni reprogram je zabranjen, zakonom je kažnjiv do pedeset tisuća kuna za čelnika 
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samouprave ako to napravi.  

 

Kratkoročno zaduživanje isključivo se koristi na dvanaest mjeseci i koristi isključivo za  

premošćivanje problema u poslovanju ili nekih od dugova. 

 

A vi ste napravili prvi reprogram kršeći zakon, sada opet to radimo i nikakvu odluka o tom zakonu 

se ne spominje suglasnost Općinskog vijeća. Kod dugoročnog zaduživanja članak 119. ondje se 

traži suglasnost Vijeća. Mi tu ne znamo o čemu se radi, ne znamo u kakvom je stanju Općina, ne 

znamo kakvi su financijski problemi, ne znamo ništa, a mi donosimo nekakvu Odluku za koju 

nismo ni ovlašteni da je donosimo.  

 

MARIJA ZELENČIĆ: Ako se dogodio propust, a očito se dogodio, i ako možemo sa ovom 

Odlukom ublažiti kaznu ili izbjeći kaznu za Općinu, zašto to ne bismo napravili.  

 

DUŠKO VIDOV: Pored njega kao čelnika Općine, odgovorna je i računovođa Ines i ona može 

dobiti kaznu, ona je sigurno išla na seminare i morala je svih upozoriti na vrijeme.  

 

S obzirom da se nitko više javlja za riječ daje na glasovanje. Tko je za to da se donese Odluka o 

potvrđivanju suglasnosti Općinskog vijeća na zaduženje Općine Kali kod Erste Banke? 

 

„ZA“ 5  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 4 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je  s 5 glasova „ZA“ i 4 glasova  PROTIV i 0 „SUZDRŽAN“  donesena 

Odluka o potvrđivanju suglasnosti Općinskog vijeća na zaduženje Općine Kali kod Erste Banke. 

 

 

 TOČKA 3:  VIJEĆNIČKA PITANJA  

 

MARKO KOLEGA: Ja bih molio da mi se dostavi koliko smo do sada projekta napravili i koliko ih 

je u tijeku za rekonstrukciju Općinskog doma.  

 

MARKO KOLEGA: Da li se mislimo prijaviti na natječaj za rekonstrukciju doma?  

 

NAČELNIK: Planiramo se javiti za energetsku obnovu, ali ne za rekonstrukciju.  

 

ANTE GOBIN: Zanima me što je sa muzejom maketa brodova koji je trebao biti u Domu?  

 

NAČELNIK: To je poništeno, trebali smo se javiti na natječaj od FLAG-a, ali projektant u 

troškovniku nije predvidio da će biti tolika velika cijena zamjene krova i ta zamjena krova je pojela 

cijeli iznos koji bi mogli dobiti preko natječaja FLAG-a.  

 

ANTE GOBIN: Vrtić kada kreće?  

 

NAČELNIK: Prošlu sedmicu smo dobili Građevinsku dozvolu za vrtić, sada ide daljnja procedura, 

trebamo provesti javnu nabavu. Tražili su nas još i izvedbeni projekt da se bolje definira raspored u 

zgradi.  

 

Predsjednica vijeća odgovara da će na sljedećoj sjednici načelnik dati odgovor pisanim putem.  
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Završeno u 18,00 sati. 

 

 

Zapisnik sastavila:  

Magdalena Profaca 

 

Predsjednica Općinskog vijeća:  

Linda Kolega Babajko, prof. 


